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זה בימינו  ובכן…  ועכשיו!  כאן  שינוי  רוצים  כולנו 
אפשרי כי יש גם התערבות כירורגית. אבל האם לזה אפשר

לקרוא שינוי אמיתי?
כאלה ו”טאצ’אפים”  קוסמטיים  ניתוחים  עוברים  רבים  שסלבס  העובדה 
בנוסף האלה,  הפרוצדורות  על  תועפות  הון  ומוציאים  בגופם  ואחרים 
למוצרי יופי וטיפוח ומאמנים אישיים שצמודים אליהם מסביב לשעון –

היא לא סוד.

אבל בשנים האחרונות הדבר הפך נפוץ יותר ויותר וכל אדם, גם מי שלא
נחשב לסלב וגם לא כוכב רשת, עושה את הטיפולים הקוסמטיים הללו מכף

רגל ועד ראש, לרוב בטענה שזה גורם להו להרגיש יותר טוב.

אולי גם זה יעניין אתכם:

יום מלא בדברים נפלאים

https://breslov.co.il/%d7%9c%d7%a8%d7%90%d7%95%d7%aa-%d7%90%d7%aa-%d7%94%d7%a9%d7%99%d7%a0%d7%95%d7%99/
https://breslov.co.il/%d7%99%d7%95%d7%9d-%d7%9e%d7%9c%d7%90-%d7%91%d7%93%d7%91%d7%a8%d7%99%d7%9d-%d7%a0%d7%a4%d7%9c%d7%90%d7%99%d7%9d/


שבעה הרגלים להתחבר באמת עם אנשים

דברים שאני אוהבת

בהחלט הזו  האופציה  מסוימים  במקרים  שהרי  בעיה,  שום  זה  עם  ואין 
מאפשרת לאנשים להרגיש טוב יותר עם עצמם, לאהוב את מה שהם רואים
ואין אישי  עניין  זה  עצמם.  את  חלילה  לשנוא  ולא  במראה  בוקר  כל 
לשפוט החלטות של אנשים אחרים ולכל אדם יש את הדרך שלו והוא חופשי

לקבל את ההחלטות שלו.

בשנים האחרונות הדבר הפך נפוץ יותר ויותר וכל אדם, גם מי שלא
נחשב לסלב וגם לא כוכב רשת, עושה את הטיפולים הקוסמטיים הללו

מכף רגל ועד ראש!

ואחרי שזה נאמר, אני יכולה לשאול עכשיו את השאלה שמנקרת לי בראש:
כל שכמו  כירורגית,  התערבות  של  כזה  סוג  לעבור  אנשים  מוביל  מה 
גבוהה כספית  הוצאה  גם  הזה  ובמקרה  בריאותי  בסיכון  כרוך  ניתוח 
פרטי באופן  נעשים  והם  קוסמטיים  ברובם  הללו  הניתוחים  שהרי  מאוד, 

ללא מימון של קופת החולים?

זה יכול להיות חוסר ביטחון שנובע מביקורות וחוויות שליליות במשך
שנים – בין אם מהסובבים אותם ובין אם מהאדם עצמו כשהוא לא מרוצה

מאיך שהוא נראה, מהגוף שלו, מהאף, מעצמות הלחיים וכן הלאה.

מאפיינים עם  מדויקת  בצורה  נבראנו  שכולנו  היא  הנקודה  מקרה,  בכל 
התיקון את  לבצע  צריכים  ושאנו  לנו,  רק  המיוחדים  ורוחניים  פיזיים 

הרוחני שלנו בחיים האלה.
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https://breslov.co.il/%d7%93%d7%91%d7%a8%d7%99%d7%9d-%d7%a9%d7%90%d7%a0%d7%99-%d7%90%d7%95%d7%94%d7%91%d7%aa/


השינוי הוא קודם כל פנימי!

את עושה  המנתחים  וסכין  הניתוחים  מיטת  על  שנשכבים  לפני  רגע  אבל 
הרוחני: הניתוח  את  לעשות  כל  קודם  צריכים  אנחנו  שלה,  העבודה 
מתנה זוהי  שכן  עליהן,  ולהודות  שלנו  התכונות  את  לקבל  ראשית, 
שקיבלנו מבורא עולם כדי שנלמד לומר עליה תודה, לשמוח בה, להאדיר

אותה וכן הלאה.

מכירה שאני  כאלה  ואפילו  פעמים  מעט  בלא  עצמנו,  את  שקיבלנו  אחרי 
כירורגית התערבות  עם  שלנו  המראה  את  פיזית  לשנות  הרצון  מקרוב, 
פוחת במידה רבה. וגם אם בכל זאת מחליטים לעשות שינוי חיצוני כזה
לא הן  הנסיבות  לגמרי,  אחר  עניין  כבר  זה   – הזה  מהמקום  אחר  או 
ממקום אלא  הלאה,  וכן  עצמית  רדיפה  נמוך,  עצמי  דימוי  של  מהמקום 
גבוה וחיובי יותר. כמובן שיש גם נסיבות חיים שמאלצות אנשים לעשות
ניתוחים כאלה – בעיות רפואיות, תאונות וכדומה. בכל מקרה, אל לנו
לשפוט שום אדם משום שאיננו יודעים מהי הסיבה לשינוי שהוא חווה,

אלא רק לדון לכף זכות!

קנה בכל  ומוגזם  עצמית  לרדיפה  הופך  בחיצוניות  העיסוק  שאם  כמובן 
לא הוא  השינויים  לכל  הפתרון  בעליל.  בסדר  לא  כאן  משהו  אז  מידה, 
שלנו הנשמה  של  קוסמטי’  ‘ניתוח  כן,  פנימי.  אלא  וקוסמטי,  חיצוני 

הוא הדבר שקודם כל מתבקש מאיתנו לעשות.

ברגע שאדם מודע לתכונות, לחולשות ולמעלות שלו, כשהוא דן את עצמו



לכף זכות ומוצא נקודות טובות בעצמו, עושה ‘אזמרה’ כפי שרבי נחמן
מכנה זאת – הוא בעצם מחזיק בידיים שלו את המפתח לכוח הפנימי שלו,
עצמנו את  לשפר  נוכל  שלנו  האמיתיות  המגבלות  הכרת  ידי  על  רק  כי 
ולעשות את השינויים המיוחלים בתוכנו כמו שצריך. הטריגר בוודאי לא

יהיה לחץ חברתי או האופנה הרווחת עכשיו בעולם!

חברה בנושא  ומעניינים  מרתקים  מאמרים  ממגוון  ליהנות  מוזמנים  אתם 
והשקפה בקישור הזה.
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